
                                       Protokół Nr XXII /2016 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  28 września 2016 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski witając zgromadzonych  uczestników Sesji,  poinformował, iż minutą 

ciszy  zostanie uczczona pamięć Pani Moniki Śnioch – byłej Sekretarz 

Gminy,Pana Bodziocha Jana oraz Bednarczyka Zdzisława . Porządek obrad 

został poddany pod głosowanie. Wszyscy jednogłośnie byli za jego przyjęciem. 

Na stan 15 radnych udział w sesji wzięli wszyscy radni  zgodnie   z załączoną 

listą obecności. Na sekretarza został powołany radny Pan Krzysztof Bodzioch  

zam. Węgleszyn, który  wyraził zgodę .   

Porządek obrad : 

    

  
   1.Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

   2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

   3. Interpelacje radnych. 

   4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zadaniach między Sesjami. 

   5. Informacja z realizacji budżetu za 1-sze półrocze 2016 roku. 

   6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2015. 

   7.Informacja o komunalizacji mienia gminnego (drogi Lipno, Błogoszów,       

    Rzeszówek)  

   8. Podjęcie uchwał w sprawie : 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2016-

2019 

 udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego 

 udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego  

 zmiany w budżecie Gminy na 2016 rok 



 ustalenia warunków oraz trybu finansowego wspierania rozwoju 

sportu   w Gminie Oksa 

  zmiany do uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania            

i  odwoływania członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego 

w Oksie oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania 

   9.Zapytania i wolne wnioski. 

  10.Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

  11..Zamknięcie obrad. 

 Ad. 3. 

 W interpelacjach radnych głos zabrali: 

- radny z Kanic Różański Mieczysław –  dotyczy ogrodzenia placu zabaw. 
                                                                                              

Ad. 4. 

 

Informację o podjętych zadaniach między Sesjami przedstawił Wójt Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Ad. 5. 

Informację z realizacji budżetu  za I – sze półrocze 2016 roku przedstawiła Insp. 

ds. księgowości Pani Anna Jagoda  oraz zapoznała z  Uchwałą Nr 58/2016 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia          

1 września  2016 w sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu 

gminy za I=sze półrocze 2016 roku.  

   

Ad. 6. 

Informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2015 przedstawiła 

Sekretarz Gminy Pani Jolanta Wróbel – informacja stanowi załącznik do 

protokołu. 

  Ad.7. 

 Informację o komunalizacji mienia gminnego przedstawiła Sekretarz Gminy 

Pani Jolanta Wróbel – informacja stanowi załącznik do protokołu. 

  
  

Ad. 8. 



Podjęcie uchwał w sprawie : 

Zabrał głos Wójt Gminy który poinformował iż udało się Panu Staroście 

wygospodarować środki finansowe ze skutków powodziowych dlatego prosi      

o podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu Jędrzejowskiego 

w kwocie 30 tys. zł na dofinansowanie drogi Zalesie - Zakrzów 

Przewodniczący Rady poinformował aby do porządku obrad dopisać uchwałę    

w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego, 

propozycję tą poddał pod głosowanie , wszyscy jednogłośnie byli za jej 

dopisaniem 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2016 – 2019 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmiany w budżecie gminy na 2016 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- ustalenia warunków oraz trybu finansowego wspierania rozwoju sportu           

w gminie Oksa 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmiany do uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Oksie  oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

 
  

Ad. 9 

 

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali : 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Bełtowski  zakomunikował iż 

spotkał się z pozytywnymi spostrzeżeniami odnośnie Ośrodka Zdrowia w Oksie. 

- radny z Zakrzowa  Dąbrowski podziękował za  przejazd na rzece oraz zwrócił 

się z pytaniem kiedy będzie kładka dla pieszych 

- sołtys z Kanic Madej – zwrócił się z pytaniem kiedy będzie robiona droga       

w Kanicach 

- radny z Węgleszyna Popiół – kiedy będzie decyzja w sprawie chodnika  na 

wieś 

- sołtys z Tyńca Kot Maria – jest dużo śmieci na boisku  w Tyńcu aby 

posprzątać 

- sołtys z Błogoszowa Warzyński – aby przy remoncie dróg geodeta wytyczył 

drogi  ponieważ są zaorane przez rolników 

- radny z Błogoszowa Bełtowski – na jakim etapie jest kanalizacja 



- sołtys z Pawęzowa Kot – podziękował za wykonanie asfaltu lecz jest duże 

zaniżenie 

Ad.10 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych: 

- radnemu z Kanic  Różańskiemu – najpierw place zabaw zostały ogrodzone tam 

gdzie zagrażało bezpieczeństwu, zwrócimy uwagę właścicielowi psa aby nie 

wyprowadzał go na plac zabaw 

- radnemu z Zakrzowa  Dąbrowskiemu – odnośnie kładki zostanie zgłoszone do 

Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Kielcach, ze 

środków gminy  został wykonany przepust, na dzień dzisiejszy brak jest 

środków w budżetu gminy 

- sołtysowi z Kanic Madejowi – do 30 października 2016 roku firma ma 

wykonać lecz mogą być opóźnienia 

- radnemu z Węgleszyna  - chodnik  nie zostanie zrealizowany w tym roku  ze 

względu na brak środków finansowych, tą kwestię należy przedstawić Panu 

Staroście 

- sołtysowi z Tyńca  Pani Kot – boisko nie jest własnością gminy lecz we 

władaniu Starostwa  ,  wyślemy pracowników interwencyjnych którzy 

posprzątają 

- sołtysowi z Błogoszowa – należy apelować do rolników aby nie zaorywali 

dróg 

- radnemu z Błogoszowa  Bełtowskiemu –  kanalizacja jest to temat bardzo 

kosztowny, wniosek został odrzucony ze względu na duże koszty 

kwalifikowalne, zostanie ponownie oceniony aby przy następnej transzy nie 

został odrzucony i mamy nadzieję że w następnym naborze zostanie 

uwzględniony 

- sołtysowi z Pawęzowa – nie było jeszcze odbioru drogi , będziemy to 

rozwiązywać 

  
 

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował 

za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant: J. Mróz. 

 

 

 


